

家訊 – July 12, 2026

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 詩篇 103:14-18

信息: 上帝賜給我們孩子的祝福

- 查牧師

回應詩歌: 我的心, 你要稱頌耶和華

七月禱告指南: 從這代到那代 - 是時候了!

第二週 (7/8-7/14): 是時候成自願者來服侍了

⁹ 我們行善不可喪志, 若不灰心, 到了時候就要收成。

加拉太書 6:9

本週團契聚會時間

7/15: 週三教會禱告會 7:30PM

7/17: 週五學生學者職青/葡萄園 7:30PM

下週主日

(7/19 @ 9:30AM)

講員: 陳農瑞牧師

主席: 黃裕龍

招待: 張曉彤, 張乃祺

牧師: 李榮剛 Rev. Sunny Lee
副牧師: Rev. Diosdado Portugal III 葡牧師

感恩與代禱

1. 李牧師已前往東南亞短宣與休假探亲, 將於7/30回來。請代禱一路有神保守與使用, 在各服事中榮耀主名。
2. 請一起為暑期兒童聖經學校代禱, 求主預備同工看顧所有的準備工作, 邀請朋友參加, 預備參加小朋友們的心。

家訊

1. 「八天希望 | 基督徒社區服務事工」將於7/18-25 舉行。我們會在周六7/18一起參加, 請在網站上登記, 或洽裕龍弟兄。
<https://eightdaysofhope.com/events/edoh-buffalo-2026/>
2. 2026暑期聖經學校將於舉行7/20-7/24 舉行, 週一至週五, 5:30-8:00 pm。徵求同工: 有興趣幫忙的弟兄姊妹, 請直接掃描背面的QR Code 即可進入報名頁面。
3. 我們已開始籌劃今秋教會退修會。若您願意加入籌備委員會, 請與偉安或海華聯絡。
4. 教會奉獻: 請使用美元現金或支票, 勿使用他國貨幣, 因處理不方便。謝謝配合。
5. 「禱告的覆蓋」(Canopy of Prayer): 七月份代禱指南在外面桌上, 鼓勵各人領取, 隨時在家代禱托住神國教會事工。

4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org

BCCC Family News - July 12, 2026

Weekly Meetings

Wed 7/15 - Prayer meeting 7:30PM
Fri 7/17 - No Adult & Youth Fellowship
Sun 7/19 - Separate Service 9:30AM
No Adult & Youth Sunday School

Sermon

Elders: To Honor and To Hold
1 Timothy 5:17-25

Weekly Announcements

- Canopy of Prayer: July Prayer Guide is available on the table outside. Everyone is encouraged to pick up a copy and use it to support the church's ministries through prayer at home.
- 8 Days of Hope will be 7/18-7/25 this year. This is an annual event where churches in this area join together to serve families with free home repairs. Please register at: <https://eightdaysofhope.com/events/edoh-buffalo-2026/>
- We are starting planning for the Fall 2026 Church Retreat. If you would like to join the retreat planning committee, please talk to Wei-An or Hai-Hua.
- Please note that offerings should be given in U.S. dollars only, either in cash or by check. As we are unable to process foreign currencies. Thank you for your understanding.
- 2026 VBS will be from 7/20-7/24 (M-F), 5:30 PM - 8:00 PM. If you are interested in serving as a helper for VBS this year, please scan the QR code to sign up now.



Next Sunday 7/19

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Darryl Dilliot
Ushers: Elena Dai, Ray Lew

Pastor: Rev. Sunny Lee
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together. Stay connected to BCCC with the Church Center App. Available in the app store and Google play store

church center

Thanksgiving & Prayers

- Pastor Sunny is in short term mission and personal leave to East Asia till 7/30. Please pray for God to protect and use him to glorify God along the way.
- Please join us in praying for our Children's VBS. Pray that the Lord will raise up and prepare volunteers, watch over every aspect of the preparations, help us invite friends to attend, and prepare the hearts of the children who will participate.

July Prayer Guide: From Generation to Generation - Now It's the Time!

Week 7/8- 7/14: It's Time to Volunteer to Serve

⁹ And let us not grow weary of doing good, for in due season we will reap, if we do not give up.

Galatians 6:9

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

4640 Main St., Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org